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當期課號當期課號 2440 中文科名中文科名 國際財務金融

授課教師授課教師 康輔安 開課單位開課單位 應用英語系

學分數學分數 2 修課時數修課時數 2 開課班級開課班級 日間部四年制2年級 A班

修習別修習別 專業選修

類別類別 一般課程

本課程培養學生下列知識：本課程培養學生下列知識：

本課程介紹多項財務及金融商品，試圖建立同學基本之財務金融觀念；尤其是以外資?商或本國?商之國際部於台灣
之實際業務運作為實習藍本；另再強化財金英文實力，期使同學能進入國際財務金融商品之領域，尤其在股票市場
方面之觀念及操作。

1.Introduce and discuss the main issues of international finance
2.Discuss and examine the role of currency and exchange rates in international trade
3.Discuss and examine the role of the different international payment instruments
4.Discuss and examine what are incoterms and why they are important
5.Discuss and examine different types of investments that can be used internationally

We will try to create financial and monetary concepts for the students in the class. Financial products will be our most
important topics. We also will bring in the trading drills of international department at Taiwan’s securities house as our
guidelines. Moreover, the stock market in Taiwan will be our point in this course.

每週授課主題每週授課主題

第01週：Introduction, Expectations, Objectives, and Inform
第02週：Currencies
第03週：Currencies
第04週：Currencies
第05週：Exchange Rates
第06週：Exchange Rates
第07週：Exchange Rates
第08週：Methods of Payment 
第09週：Methods of Payment - Telegraphic Transfer
第10週：Methods of Payment - Doc Collections
第11週：Methods of Payment - Letters of Credit
第12週：Incoterms and documents
第13週：Incoterms and documents
第14週：Incoterms and documents
第15週：Incoterms and documents
第16週：Final Project 
第17週：Final Project
第18週：Final Project

成績及評量方式成績及評量方式

Class attendance：10%
Currencies：10%
Exchange Rates：10%
Methods of Payment：10%
Documentary Collections ：10%
Documentary Letters of Credit：10%
Incoterms and Documents：10%
Final Project：20%
Conscientious attitude：10%

證照、國家考試及競賽關係證照、國家考試及競賽關係

■多益TOEIC

主要教材主要教材

1.Will be supplied in class(其他)

參考資料參考資料

本課程無參考資料!



建議先修課程建議先修課程

本課程無建議先修課程

教師資料教師資料

教師網頁：http://www.cyut.edu.tw/~philcraigie/
E-Mail： philcraigie@cyut.edu.tw
Office Hour： 
星期二,第A~B節,地點:G-515;
星期四,第3~4節,地點:G-515;
分機:7374

[關閉關閉] [列印列印] 
尊重智慧財產權，請勿不法影印。尊重智慧財產權，請勿不法影印。


